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رییس کل دادگستری استان البرز خبر داد؛
افزایش ۳۳ درصدی استفاده از پابند 

الکترونیک برای زندانیان در البرز

گفت:  البرز  استان  دادگستری  کل  رییس 
بر  نظارت  معاونت  عملیاتی  برنامه های  اجرای 
زندان استان البرز منجر به افزایش ۳۳ درصدی 

استفاده از پابند الکترونیک شده است.
اقدامات  تشریح  فاضلی هریکندی با  حسین 
انجام شده در مجموعه قضائی استان البرز در 
زمینه کاهش جمعیت کیفری زندان ها گفت: 
رئیس  تأکیدات  و  دستورات  اجرای  راستای  در 
دادگستری  سیاست های  از  یکی  قضائیه،  قوه 
کل استان البرز در کنار سخت گیری در جرایم 
کاهش  اهتمام،  سرقت ها،  و  مهم  و  خاص 
مورد  در  قانونی  مساعدت  و  کیفری  جمعیت 

زندانیان جرایم سبک است.
»برنامه های  اجرای  و  تدوین  به  اشاره  با  وی 
اجرای  و  زندان  بر  نظارت  معاونت  عملیاتی 
سال  در  البرز«  استان  کل  دادگستری  احکام 
گذشته افزود: با برنامه ریزی انجام شده و تعیین 
قضائی  حوزه های  عملکرد  ارزیابی  ۱۹ شاخص 
در زمینه کاهش جمعیت کیفری، با همکاری 
حوزه های  دادستان های  و  دادگستری  رؤسای 
قضائی و اداره کل زندان ها، نتایج ارزیابی های 
از  بسیاری  در  البرز  که  داد  نشان  سال  پایان 
داشته  توجهی  قابل  رشد  مدون،  شاخص های 
است. رئیس کل دادگستری استان البرز یکی 
از شاخص های بهبود یافته را »استفاده از پابند 
الکترونیک« برشمرد و مطرح کرد: با ارزیابی و 
امتیازدهی مبتنی بر شاخص ها، در سال ۱۴۰۲ 
نسبت به سال ۱۴۰۱ رشد ۳۳ درصدی در صدور 
احکام پابند الکترونیک از سوی دادگاه های استان 
داشته ایم. در سال قبل ۷۲۰ نفر از محکومان به 
جای حضور در زندان، ضمن انجام فعالیت های 
خانواده،  کنار  در  حضور  و  معمول  اجتماعی 
دوران محکومیت خود را سپری کردند و صرفاً 

محدودیت در تردد داشتند.
دستاوردهای  از  دیگر  فاضلی هریکندی یکی 
برنامه تدوین شده را افزایش پنج برابری صدور 
احکام مبتنی بر »پذیرش توبه« متهمان از سوی 
دادگاه های استان عنوان و بیان کرد: افزایش ۱۱ 
درصدی احکام تعلیق اجرای مجازات منجر به 
جلوگیری از ورود یک هزار و ۳۳ نفر از محکومان 
به زندان شد. افزایش اعطای مرخصی به زندانیان 

از دیگر دستاوردها به شمار می رود.
وی اظهار کرد: با توجه به آثار اعطای مرخصی 
به محکومان که موجب حضور آن ها در خانواده 
و کاهش آسیب های اجتماعی و تلاش برای جلب 
رضایت شاکی می شود، در سال گذشته نسبت 
به سال قبل از آن، ۳۲ درصد افزایش اعطای 
مرخصی به محکومان را شاهد بودیم. برخی از 
زندانیان را »محکومان جرایم غیرعمد و مالی« 
تشکیل می دهند که اجرای برخی سیاست های 
و  زندان  به کاهش جمعیت  حمایتی می تواند 

آزادی این محکومان منجر شود.
به گفته رئیس کل دادگستری استان البرز، 
با توجه به اینکه پذیرش اعسار محکومان مالی 
و صدور حکم به تقسیط مبلغ محکومیت آنها، 
این  غیرضروری  بازداشت  از  جلوگیری  ضمن 
قبیل افراد موجب پرداخت محکومیت به اقساط 
می شود، با اجرای این سیاست، در سال گذشته 
درصد   ۱۳ مالی  درخواست اعسار محکومان 
بیشتر از سال قبل از آن پذیرفته شد؛ در زمینه 
محکومان مهریه، با توجه به اعمال این سیاست ها 
پذیرش اعسار چهار  افزایش  قبل،  از سال های 
درصد بوده است. فاضلی هریکندی خاطرنشان 
که  قضائی  دستگاه  معضلات  از  یکی  کرد: 
بارها مورد تاکید رئیس قوه قضائیه واقع شد، 
بازداشت های کوتاه مدت به جهت عدم امکان 
معرفی کفیل یا عدم تودیع وثیقه به خصوص 
در ایام منتهی به تعطیلات است که مشکلاتی 
بازداشت  افراد  را پیش روی دستگاه قضائی و 
شده و خانواده های آن ها قرار می دهد. رئیس 
کل دادگستری استان البرز بیان کرد: در زمینه 
جلوگیری از این قبیل بازداشت ها، آموزش ها، 
نظارت ها و اقدامات انجام شده منجر به کاهش 
۱۴ درصدی بازداشت کوتاه مدت کمتر از سه 
روز و کاهش ۱۷ درصدی بازداشت کوتاه مدت 
کمتر از ۱۰ روز در سال گذشته شد. همچنین 
بازداشت کوتاه مدت قبل از ایام تعطیل نیز ۳۲ 
درصد کاهش نسبت به مدت مشابه سال قبل 

از آن را نشان می دهد.

خسارت ۱۸۴ میلیاردی باران به 
بناهای تاریخی سیستان وبلوچستان

و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
گفت:  بلوچستان،  و  سیستان  صنایع دستی 
بارندگی های اخیر بیش از ۱۸۴ میلیارد ریال به 
بناهای تاریخی سیستان و بلوچستان خسارت 
ظهر  از  پیش  طهرانی مقدم  محمدهادی  زد.   
افزود:  خبرنگاران،  جمع  در  چهارشنبه  امروز 
اخیر  هفته های  که  شدیدی  بارندگی های  طی 
در استان رخ داد، بخش زیادی از بناها و آثار 
تاریخی استان خسارت هایی از ۱۵ تا ۹۰ درصد 
دیده اند. وی ادامه داد: در این راستا و پس از 
ارزیابی و بررسی های کارشناسان میراث فرهنگی 
در  واقع  عبدالقادر  تاریخی  مسجد  استان، 
و  دیوارها  حصار،  ریزش  شهرستان نیکشهر با 
نفوذ آب مواجه شد که طبق ارزیابی کارشناسان 
حدود ۹۰ درصد دچار خسارت شده که بیشترین 

خسارت را در میان آثار دیده است.
فیروزآباد راسک و  قلعه  کرد:  اضافه  وی 
آتشکده کله گنگ نیز به دلیل ریزش دیوارها 
۵۰ درصد تخریب شده اند، همچنین بافت قلعه 
مقابر سورو و  و  سراوان  کنت  قلعه  نو زهک، 
شیشه ریز سیب و سوران به دلیل ریزش دیوارها 
و نفوذ آب و رطوبت و از بین رفتن کاهگل ها تا 

۴۵ درصد دچار تخریب شده اند.
و  دیوارها  و  برج ها  طهرانی مقدم،  گفته  به 
انوشیروان  مانند  قلعه هایی  داخلی  فضاهای 
زاهدان،  مقدماتی  دانش سرای  چابهار، 
قلعه تیس چابهار و قلعه بمپور هم به دلایلی 
همچون شستشوی کاهگل ها، نفوذ آب و ریزش 
دچار تخریب شده و خسارت هایی تا ۴۰ درصد 

به هر کدام از این بناها وارد شده است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
 دستی سیستان و بلوچستان بیان کرد: در مجموع 
بارندگی های اخیر به ۶۰ اثر و بنای تاریخی در 
سطح استان سیستان وبلوچستان خسارت هایی 

بین ۱۵ تا ۹۰ درصد وارد کرده است.
برآورد  میزان  لحظه  این  تا  کرد:  تصریح  وی 
خسارت وارده شده به این بناها بر اثر بارندگی 
و سیلاب ها بیش از ۱۸۴ میلیارد ریال تخمین 
زده شده و بر اساس پیش بینی های هواشناسی 
ممکن است بارندگی هایی که در روزهای آینده 

خواهیم داشت میزان خسارت را افزایش دهد.

نگاه دولت در عرصه پیشگیری از 
اعتیاد حمایتی است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
عرصه  در  دولت  نگاه  اینکه  بیان  با  قزوین 
در  گفت:  است،  حمایتی  اعتیاد  از  پیشگیری 
به  روش های  از  باید  اعتیاد  با  مبارزه  زمینه 
بازدید  در  کاظمی  عباس  کنیم.  استفاده  روز 
مواد  با  مبارزه  هماهنگی  شورای  مجموعه  از 
مخدر استان قزوین ضمن تأکید بر اهمیت امر 
پیشگیری در حوزه اعتیاد، تصریح کرد: استان 
قزوین در حوزه مقابله با مواد مخدر و پیشگیری 
از اعتیاد با کمبودهای زیرساختی، نیروی انسانی 
و  هماهنگی  با  است،  روبه رو  مالی  منابع  و 
می توانیم  مرتبط  اجرایی  دستگاه های  همراهی 
این مسائل را حل کنیم تا این فاصله و خلأ در 
حوزه زیرساخت را جبران کنیم. وی افزود: نگاه 
دولت در این عرصه حمایتی است و اقدامات 
مختلفی نیز در این راستا انجام شده است، برای 
مثال ساختمان شورای مواد مخدر مستقر در 
شهرک مینودر نیز با مشکلاتی روبه رو بود که با 
نگاه حمایتی مشکلات آن پیگیری و حل شد، در 
خصوص مشکلات زیرساختی و منابع موجود نیز 

باید با همین رویکرد عمل کنیم.
حل  صورت  در  کرد:  خاطرنشان  کاظمی 
مشکلات در حوزه زیرساختی و منابع، اعضای 
شورای مواد مخدر می توانند بر مأموریت اصلی 
مأموریت  باشند،  داشته  بیشتری  تمرکز  خود 
به صورت  باید  اعتیاد  و  مواد مخدر  با  مقابله 
منظومه ای دنبال شود. وی تصریح کرد: تهدیدات 
حوزه اعتیاد همواره در حال به روزرسانی است و 
با گذر زمان در همه عرصه های توزیع، تولید، 
مصرف و مخاطب شاهد موارد جدید هستیم 
که ما نیز برای مقابله و پیشگیری از آن ها باید 
به روز شویم و به نسبت آن باید آرایش بگیریم 
و اقدامات مبتنی بر تحول به روز باشد. معاون 
استاندار بیان کرد: چرخه مواد مخدر منظومه ای 
است و اگر جایی مشکل باشد کل کار زیر سوال 
می رود، در حوزه مواد مخدر ۵ کمیته شورای 
مقابله با مواد مخدر نیز با همین هدف شکل 
گرفته است، همه چرخه ها باید مانند دستگاه 
کنند؛ در حال حاضر  ماشین منظم حرکت  و 
امنیتی  قضائی،  بین دستگاه  هماهنگی خوبی 
و اجتماعی در استان وجود دارد و باید از این 

فرصت نهایت استفاده را برد.

حمیدرضا رحیمی در نشست خبری با بیان اینکه 
بهارستان براساس نرخ  متروی  پروژه  اعتباری  نیاز 
ارز ۱۴۰۲ و دلار قبلی بالغ بر چهار هزار میلیارد بوده 
است، اظهار کرد: باید توجه داشت تجهیزات مترو 
اقلام وارداتی است که نرخ آن ها با نوسان دلار بسیار 
تغییر می کند و از این رو تغییر نرخ ارز به چهار 

همت نیاز اعتباری این پروژه باید لحاظ شود.
وی با اشاره به اینکه برای تأمین اعتبار پروژه مترو 
پیگیری ویژه ای از سوی مدیریت استان شده است، 
افزود: مترو یکی از سه پروژه مهم و در اولویت شهر 

بهارستان است.
اعتبار ۱۴۰۲ متروی بهارستان در آخرین روز سال 

تأمین شد
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید بهارستان با 
بیان اینکه در سال ۱۴۰۲ اعتبار ملی پروژه مترو بالغ 
بر یکصد میلیارد تومان بود، اضافه کرد: اوایل سال 
گذشته حدود ۱۰ میلیارد تومان به ما تخصیص دادند 
که صرف پرداخت دیون قانونی و مطالبات پیمانکاران 

شد و ۹۰ میلیارد پرداخت نشده بود.
رحیمی خاطرنشان کرد: با پیگیری های که شرکت 
اعتبار  مابقی  دادند  انجام  استان  و مدیریت  مادر 
دقایق پایانی سال گذشته در ۲۹ اسفند به صورت 
اوراق و اسناد به حساب شرکت مادر واریز شد و علی 
رغم دیونی که داریم با این اعتبار تحرکی را در پروژه 

مترو خواهیم داشتیم.
محل ساخت بیمارستان بهارستان تغییر کرد

استانداری  هماهنگی  با  اینکه  بیان  با  وی 
داد:  ادامه  داشت،  خواهیم  اعتباری  گشایش های 
ساخت بیمارستان پروژه ای بوده که برای بخشی از 
منطقه حائز اهمیت است که تفاهم نامه های آن سال 
گذشته با وزارت بهداشت مبادله و قرار شد ۵۰ درصد 
اعتبار مورد نیاز این پروژه وزارت راه و شهرسازی و ۵۰ 

درصد را وزارت بهداشت و درمان تأمین کنند.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید بهارستان با 
بیان اینکه به دنبال اخذ ماه ۲۳ برای پروژه بیمارستان 
هستیم زیرا باید ردیف بودجه پایدار پیدا کند، افزود: 
تلاش می کنیم که این مهم در بودجه ۱۴۰۴ انجام 
شود. رحیمی با اشاره به اینکه زمین و محل جانمایی 
بیمارستان تغییراتی پیدا کرده است، ابراز داشت: این 
پروژه آغاز شده و عملیات اجرایی آن پس از تکمیل 

نقشه ها شروع خواهد شد.
وی در ادامه با بیان اینکه نهضت ملی مسکن و 
قانون جوانی جمعیت وظیفه اصلی شرکت عمران 
بهارستان بوده و در همین راستا پروژه های متعددی 
بر اساس شرح وظایف  شروع شده است، گفت: 
تقریباً هر هفته تاپایان سال گذشته و امسال نیز 
در اولین جلسه شورای مسکن استان، اولویت اول 
استاندار، رسیدگی به طرح نهضت ملی و جوانی 

جمعیت شهر بهارستان بوده است.
الحاق ۳۰ هکتار زمین به بهارستان مصوب و         

ابلاغ شد
بهارستان سرریز  مدیرعامل شرکت عمران شهر 
متقاضیان طرح جوانی جمعیت شهر اصفهان به 
شهر بهارستان منتقل شده است، افزود: متقاضیان 
زیادی برای این طرح داشتیم و به لحاظ قانونی نیز تا 

حد امکان اقدام کردیم.
رحیمی با بیان اینکه در طرح نهضت ملی مسکن 

۱۹ هزار واحد در دستور کار است و براساس زمین 
بالای ۵۵  کردند  نام  ثبت  که  متقاضیانی  موجود 
تأیید صلاحیت شدند، خاطرنشان کرد:  نفر  هزار 
الحاق ۳۰ هکتار زمین به شهر بهارستان مصوب و 
ابلاغ شده است؛ این اراضی ارتباطی به پارک ملی 
کلاه قاضی ندارد و به دلیل وجود قنوات مشکلات 

زیست محیطی داشت که رفع شده است.
وجود قنات ها در پروژه مترو بهارستان در حال 

بررسی است
مهر درخصوص وجود  به خبرنگار  پاسخ  در  وی 
متروی  عبور  و  جانمایی  محل  در  قنات  چندین 
بهارستان، گفت: مطالعات درباره شناسایی قنات ها 
و فرونشست شهر بهارستان توسط یک مشاور در 
حال انجام است زیرا پیش تر نیز در مناطقی به دلیل 
وجود قنات ها مشکلاتی پیش آمده بود و لازم است 

که این ها کامل شناسایی شود.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید بهارستان با 
اشاره به اینکه طرح هایی نیز در گذشته برای شناخت 
قنوات انجام شده بود، خاطرنشان کرد: تلاش می شود 
قبل از اجرای هر پروژه ای حریم قنات ها به طور دقیق 
از جمله مقاوم  نیاز  اقدامات مورد  تا  رعایت شود 

سازی و … صورت گیرد.
دارای  مسکن  متقاضیان  اینکه  بیان  با  رحیمی 
و  بوده  نفر  و ۲۷۰  هزار  بیشتر چهار  و  فرزند  سه 
متقاضیان پالایش شده ۹۸۹ نفر است، گفت: برای 
تخصیص زمین به متقاضیان مسکن محل سکونت 

اولیه مهم است.
برای  زمین  تخصیص  تاکنون  اینکه  بیان  با  وی 

متقاضیان دارای ۳ فرزند نداشتیم، اضافه کرد: یک 
هزار و ۱۷ نفر دارای چهار فرزند نیز ثبت نام کردند 
که از این تعداد تاکنون ۴۶۴ نفر پالایش شدند و 

۲۳۲ پلاک زمین به متقاضیان واگذار شد.
بهارستان  جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل 
اضافه کرد: امسال پروژه های همگانی خوبی از جمله 
نگهداری  و  معابر  آسفالت  پارک،  چندین  احداث 
فضای سبز پیش بینی کردیم که این ها با اعتباری بالغ 

بر ۱۵۶ میلیارد تومان در دست اجراست.
رحیمی افزود: همچنین قرارداد سه پروژه از جمله 
مدرسه ۶ کلاسه کودکان استثنایی، مدرسه ابتدایی 
۱۲ کلاسه دخترانه دارای سالن ورزشی و نیز اجرای 
اعتبار ۷۶ میلیارد تومان  با  بلوار فرهنگ  روشنایی 
بسته شده و طرح هایی نظیر روکش آسفالت معابر 
و احداث پنج مدرسه دیگر و ساخت مسجد در پروژه 
نهضت ملی با هزینه ۶۰ میلیارد تومانی به مناقصه 

گذاشته شده است.
وی با بیان اینکه اولویت ما طرح نهضت ملی و 
توجه  باید  کرد:  تصریح  است،  جمعیت  جوانی 
خدمات  انجام  متولی  عمران  شرکت  که  داشت 
باید  زیربنایی  خدمات  اما  دستگاه هاست  همه 
بر  که  نهادهای خدمات رسان تقسیم شود  توسط 
فرمول  مانند  پروژه ها  این  سوم  یک  اساس  همین 
پروژه مسکن مهر بر عهده وزارت راه و شهرسازی، 
یک سوم وزارت نیرو و یک سوم سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی است و خدمات زیربنایی از مباحثی 

است که در شورای مسکن مطرح می شود.
جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل  گفته  به 

بهارستان، مطالعات شهر جدید شیخ بهایی انجام 
شده اما باید در کارگروه زیربنایی، شورای زیربنایی 
استان و شورای شهرسازی معماری بررسی شود که 
اگر به نتیجه برسد سرریز متقاضیان نهضت ملی 
مسکن بهارستان تعیین تکلیف خواهند شد که یا 
شهر جدید چهارم یا شهر دیگری مانند شاهین شهر 

خواهد بود. 
رحیمی خاطرنشان کرد: در طرح جامع مصوب 
شهر جدید بهارستان جمعیتی بالغ بر ۲۵۰ هزار نفر 
پیش بینی شده و طبق برآوردها جمعیت این شهر 
نفر تخمین زده شده که نشان می دهد  ۱۲۰ هزار 

تقریباً نصف افق جمعیتی طرح جامع را دارد.
بازپس گیری زمین های واگذار شده در بهارستان 

برای طرح نهضت ملی مسکن
وی با بیان اینکه بخشی از تأمین زمین در طرح 
نهضت ملی مسکن با استفاده از ظرفیت تعاونی ها و 
زمین های اشخاص حقیقی و حقوقی در حال انجام 
پروژه  مثل  قبل  دوره های  در  داد:  توضیح  است، 
ساز  و  ساخت  برای  زمین  مثال  برای  مهر  مسکن 
واگذار شده اما ساخته نشده که تعداد این زمین ها 

بسیار بالا است.
بهارستان  جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل 
اوراق  به صورت  واگذار شده  این زمین های  افزود: 
بوده است و قابل خرید و فروش نیست؛ بالغ بر 
۲ هزار مورد زمین های کوچک و بزرگ داشتیم که 
۱۰ -۲۰ سال قبل واگذار شده اما ساخته نشده است 
و اکنون قانون گذار ما را به بازپس گیری این زمین ها 

موظف کرده است.

مدیرعامل شرکت عمران شهر بهارستان:

وی بهارستان نیازمند ۴هزار میلیارد تومان اعتبار است متر
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید بهارستان گفت: تکمیل و تجهیز متروی بهارستان بر اساس نرخ دلار ۱۴۰۲ نیازمند بیش از ۴ هزار میلیارد تومان 

اعتبار است.

 باید توجه 
داشت 

تجهیزات مترو 
اقلام وارداتی 
است که نرخ 

آن ها با نوسان 
دلار بسیار 

تغییر می کند 
و از این رو 

تغییر نرخ ارز 
به چهار همت 
نیاز اعتباری 

این پروژه باید 
لحاظ شود

معاون استاندار مرکزی خبر داد

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار مرکزی از آغاز عملیات 
اجرایی فاز سوم طرح آبرسانی رینگ جنوبی خط انتقال آب سد 

کمال صالح به کلانشهر اراک خبر داد.
 علی اکبر اسدی گفت: اجرای طرح آبرسانی رینگ جنوبی خط 
انتقال آب سد کمال صالح به کلانشهر اراک، موجب ارتقای کیفیت 
آب آشامیدنی مردم اراک و محقق شدن یکی از مطالبات بحق 

شهروندان اراکی در بهره مندی از آب گوارا و استاندارد می شود.
وی با اشاره به تلاش های مسؤولان آب استان مرکزی برای تکمیل 
این طرح، افزود: انتظار است مردم استان صرفه جویی در مصرف 

این مایه حیات را سرلوحه کارهای خود قرار دهند.
به  اشاره  با  مرکزی  استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
گفت:  مرکزی،  استان  آب  حوزه  در  مدت  بلند  برنامه ریزی های 
پیگیری پروژه آبرسانی از خلیج فارس به شهرهای استان، استفاده 
صنایع از پساب و جلوگیری از افت سطح آب های زیرزمینی از جمله 

برنامه های استان در حوزه مدیریت آب است.
سرپرست شرکت آب منطقه ای مرکزی هم در این آئین گفت: 
برای توزیع کامل آب انتقالی از سد کمال صالح به کلانشهر اراک 
به ظرفیت ۱.۶۲ مترمکعب در ثانیه و نیاز به بهبود و اصلاح شبکه 

توزیع آب شهری، ۲۳ و نیم کیلومتر خط لوله در کمربندی شمالی و 
جنوبی شهر اراک پیش بینی شد.

حسین اسدی افزود: طرح کمربند شمالی انتقال آب شهر اراک 
به طول ۹ و نیم کیلومتر و با اعتباری بالغ بر ۳۵۰ میلیارد ریال در 

سال های گذشته اجرا و در مدار بهره برداری قرار گرفت.
وی اظهار کرد: کمربند جنوبی انتقال آب شهر اراک به طول حدود 
۱۴ و ۲ دهم کیلومتر با لوله های فولادی و چُدن داکتیل در سایزهای 
۷۰۰ و ۵۰۰ میلی متری و حوضچه های شیرآلات با اعتباری بالغ بر 

یک هزار و ۳۵۰ میلیارد ریال در سه فاز برنامه ریزی شد.
سرپرست شرکت آب منطقه ای مرکزی گفت: فاز اول به طول 
حدود ۲ و هفت دهم کیلومتر و فاز دوم به طول حدود ۶ و نیم 
کیلومتر اجرا و عملیات اجرایی فاز سوم به طول پنج کیلومتر و با 
اعتباری بالغ بر ۸۵۰ میلیارد ریال و دبی انتقال ۳۰۰ لیتر در ثانیه از 

ابتدای جاده محیط زیست تا مخزن امان آباد آغاز شد.
رضوی،  کوی  جنوبی،  رینگ  پروژه  کامل  اجرای  با  گفت:  وی 
شهرک ولیعصر )عج(، کوی صنعتی، فاز یک، فاز ۲، شهرک شهید 

بهشتی و کوی نگین آبرسانی می شوند.
سرپرست شرکت آب منطقه ای مرکزی ادامه داد: بستر زمین 
در مسیر اجرای عملیات خط انتقال رینگ جنوبی آبرسانی اراک 
سنگی است و اجرای این طرح نسبت به رینگ شمالی دشواری های 
بیشتری داشت اما اجرای کامل این پروژه سبب افزایش تاب آوری 
ظرفیت آبی شهر اراک و بالا بردن کیفیت آب استحصالی از چاه های 

آب امان آباد می شود.

ح آبرسانی رینگ جنوبی اراک آغاز عملیات اجرایی فاز  سوم طر

دهم تا دوازدهم اردیبهشت ماه؛
اصفهان میزبان » دومین اجلاس مجمع گفتگوی همکاری آسیا ACD« است

رییس اتاق بازرگانی استان اصفهان از برگزاری دومین اجلاس مجمع گفتگوی 
همکاری آسیا )ACD( با حضور نمایندگان حدود ۳۰ کشور عضو در شهر تاریخی 
اصفهان خبرداد. امیر کشانی در نشست خبری با بیان اینکه شهر تاریخی 
اصفهان از دهم تا دوازدهم اردیبهشت ماه سال جاری میزبان دومین اجلاس 
مجمع گفتگوی همکاری آسیا ACD خواهد بود، اظهار داشت: در سال های اخیر 
متأسفانه ارتباطات تجاری اتاق های بازرگانی کشور مورد توجه نبوده است و 
از این رو تلاش کردیم ارتباطات بین المللی اتاق مورد توجه قرار گیرد و سعی 

می کنیم میزهای مشترک بین شهرهای آسیایی داشته باشیم.
اینکه سعی کردیم سریع برای برگزاری اجلاسی بین المللی در  بیان  با  وی 
این سطح سریع آمادگی پیدا کرده و رشدی برای اتاق اصفهان ایجاد کنیم، 
خاطرنشان کرد: هیأت های مهمی از اتاق های مجمع آسیایی در این اجلاس ۲ 
روزه مهمان اصفهان خواهند بود و فضای تجاری، اقتصادی و بین المللی شهر 

را تغییر خواهند داد.
رئیس اتاق بازرگانی استان اصفهان افزود: تلاش می کنیم که سطح اصفهان به 
عنوان یک شهر مهم آسیایی نشان دهیم و بسیار مهم است که این اتفاق خوب 

و پایدار در اصفهان بیافتد.
کشانی با اشاره به اینکه کشاورزی و امنیت غذایی، سرمایه گذاری، توسعه 
در  بحث  مورد  موضوعات  از  بنیان  دانش  و  فناوری  و  گردشگری  پایدار، 
کمیسیون های مجمع ACD است، تصریح کرد: توسعه پایدار یکی از موضوعاتی 
است که به آن پرداخته می شود؛ اصفهان به لحاظ صنعتی رشد کرده اما بسیار 

از ما  از مناطق جهان  به محیط زیست آن آسیب زدیم درحالی که بسیاری 
صنعتی تر هستند اما این سطح از آلودگی زیست محیطی را نداشتند.

وی با بیان اینکه برگزاری این اجلاس بر محیط زیست اصفهان هم تأثیر خواهد 
داشت، اظهار داشت: بی تردید نمی توان گفت که برگزاری این اجلاس ۲ روزه 

همه مشکلات ما را رفع خواهد کرد امت می تواند تأثیر گذار باشد.
رئیس اتاق بازرگانی استان اصفهان تصریح کرد: کشور در شرایطی است که 
این ایام فشار زیادی متحمل شدیم و همواره نگران بودیم به هر دلیلی هیأت هایی 
فشار بیاورند که اجلاس تعلیق شود زیرا طی روزهای اخیر اصفهان در صدر 

اخبار دنیا قرار گرفت.
کشانی افزود: با وجود این، با قوت و قدرت تلاش می کنیم که این اجلاس 
نیز  تهران  در  زیرا  برگزار شود  مطلوب  به طور  اصفهان  در شهر  بین المللی 
نمایشگاه اکسپو را داریم و مهمانان مس از بازدید نمایشگاه به اصفهان می آیند.
وی ادامه داد: تعدادی از مهمانان خارجی ما در سطح رؤسای اتاق ها و برخی 
از آنان اعضای هیأت رئیسه یا نایب رئیس و تعداد کمی هم به عنوان نماینده در 
اجلاس دو روزه حضور خواهند داشت ضمن اینکه در این اجلاس میزبان رؤسای 

۲۵ اتاق بازرگانی کشور و اعضای هیأت رئیسه اتاق کشور خواهیم بود. 
رئیس اتاق بازرگانی استان با بیان اینکه بی تردید اصفهان در آینده نیز میزبان 
اجلاس های دیگر نیز خواهد بود، گفت: اصفهان یک فرصت جهانی برای ایران 

است و در سه سال آینده چهره ای دیگری از این شهر خواهیم دید.
کشانی با اشاره به اینکه استانبول نخستین میزبان این اجلاس در سال ۲۰۲۱ 

بود، خاطرنشان کرد: استانبول بین شهرهای ترکیه شرایط ویژه دارد؛ اصفهان 
فرصت بی نظیر اقتصادی برای کشورمان خواهد بود و آنها که دل در گرو ایران 

دارند قطعاً باید به تقویت اصفهان کمک کنند.
وی با بیان اینکه هماهنگی های ویژه برای مباحث ترافیکی و امنیتی برگزاری این 
اجلاس دو روزه انجام شده است، اضافه کرد: این اجلاس در محل اتاق بازرگانی 
اصفهان با حضور نمایندگان ۳۰ کشور برگزار می شود؛ رودخانه زاینده رود نیز 
جاری است و مهمانان ما زاینده رود را جاری خواهند دید و تلاش شد جاری 

بودن زاینده رود به این اجلاس برسد.
در ادامه این نشست همچنین سعید ابراهیمی قائم مقام دبیر دومین اجلاس 
مجمع گفتگوی همکاری آسیا اظهار داشت: هدف از این اجلاس گفتگو بین 
 ACD کشورهای آسیا است که از ۴۶ کشور در این قاره، ۳۵ کشور عضو مجمع
هستند. وی ادامه داد: از بین ۳۵ کشور عضو مجمع برای ۳۲ کشور دعوتنامه 
رسمی ارسال کردیم و پیگیری ها از طریق دفاتر وزارت خارجه و سفارتخانه ها انجام 
شد. مجمع گفتگوی همکاری آسیا Asia cooperation dialogue با هدف 
ارتقای همکاری و همگرایی منطقه ای بین دولت ها و سازمان های منطقه ای آسیا 
در ژوئن ۲۰۰۲ در چاآم تایلند تأسیس شد و هم اینک ۳۵ کشور در آن عضویت 
دارند. ایران در ژوئن ۲۰۰۴ به این مجمع پیوست و در سال ۲۰۰۹ به عنوان کشور 
پیشگام همکاری فرهنگی انتخاب شد. در حال حاضر ریاست این مجمع بر عهده 
ایران است. کشورهای بحرین، بنگلادش، بروئنی دارالسلام، کامبوج، چین، هند، 
اندونزی، ژاپن، کره جنوبی، لائوس، مالزی، میانمار، پاکستان، فیلیپین، قطر، 

سنگاپور، تایلند، ویتنام، قزاقستان، کویت، عمان، سیریلانکا، بوتان، مغولستان، 
افغانستان،  قرقیزستان،  ازبکستان،  تاجیکستان،  عربستان،  روسیه،  امارات، 

ترکیه، نپال و فلسطین عضو مجمع گفتگوی همکاری آسیا ACD هستند.


